
Referat FAU møte 4 - Ingieråsen ungdomsskole 

24.01.2024 

Tilstede: 

Marianne Suhrke (vara) 8.1 Didzis Klavins 9.1 Anna Lina Toverud 10.1 

 8.2 Tina Sletbak-Akerø 9.2  10.2 

Oscar Klarpås 8.3  9.3 Linda F. Aamoth 10.3 

 8.4  9.4 Kristin Hurlen Skau 10.4 

Pernille Aga 8.5  9.5  10.5 

1. Innkalling og referat  

Godkjent. En sak meldt inn til eventuelt 

2. Oppdatering fra fokusgrupper: 

Ballkjole- og dressalg 

Gjennomførte et vellykket salg, og det er utarbeidet et grundig erfaringsnotat til neste år. Solgte 

rundt 40 kjoler og 1 dress. Det var utfordrende å få nok voksne til å stille, men det ble til slutt nok. 

Det var en fin sosial happening for de som deltok. Opplevde noen utfordringer med trengsel og 

diskusjoner rundt plass i kø m.v. Viktig med tydelige regler for prøving av kjoler for holde orden på 

merking osv. Gruppa anbefaler at man dropper dress-salg, og evntuelt vurderer å lage et eget event 

før 17. mai/konfirmasjon for dette.  Det bør også vurderes å trekke 50-100 kroner per salg som kan 

gå til FAU og sosiale tiltak/oppgradering av skole etc. Også for å ha en buffer dersom en kjole 

eksempelvis skulle bli ødelagt/feil med pris etc.  

 

Natteravngruppa 

Lister er sendt ut til 8. trinn, som har oppstart for vandringer i april. Vandringer er frivillig, men FAU 

oppfordrer til å delta eller å bytt vakt dersom det ikke passer. Alle er velkomne til å bli med, også 

hvis man ikke er satt opp på vakt. Ses på som et viktig tiltak for nærmiljøet og også en fin måte å bli 

kjent med andre foreldre på. Det sendes ut en generell informasjon om natteravnordningen via IST 

før oppstart i april. Lister for høsten 2024 (10. trinn) må være klare i god tid før sommeren.  

 

Trafikk- og sykkelgruppa 

Ikke noe nytt fra trafikk- og sykkelgruppa. Det er ventet en ny detaljregulering som berører 

Ingierveien forbi Ingierveien 2-4-6, der en trafikkanalyse blir en del av behandlingen. FAU vil be om å 

få denne til gjennomsyn og eventuelt gi innspill ved behov.  

 

Psykososial / trivsel-gruppe 

Ikke noe nytt fra gruppa per nå. Gruppa tar kontakt med rektor og sosiallærere på skolen for å 

snakke om behov og aktuelle tiltak. Et mulig oppfølgingsområde er å utarbeide en veiledning for 

klassekontakter.  

3. Informasjon / saker fra SU og SMU-møte 

• Skolen er i prosess med å få ansatt miljøterapeut. Ønsker å prioritere dette selv om budsjettet er 

stramt.  

• Nasjonale prøver viser resultater noe under det som har vært vanlig, men fortsatt på eller over 

snittet. Lærerne og skolen følger opp. 



• Skolemiljøundersøkelsen er gjennomført og viser at det for det meste er godt skolemiljø på 

Ingieråsen. Undersøkelsen ga noe ny informasjon, men det meste som kom fram var kjent for 

skolen fra før, og der oppfølging allerede er i gang.  

4. Foreldreundersøkelsen 

39% oppslutning. Resultater ikke klare ennå.  

5. 17. mai-arrangement 

17. mai er i år på en fredag, med pinse på mandagen. FAU pleier å arrangere et felles arrangement 

på skolen om morgenen, som krever at noen kan pynte lokaler 16. mai og delta om morgenen 17. 

mai for å arrangere og rydde. Arrangementet har fått positive tilbakemeldinger og er et fint 

"møtested" for å møte andre å være sammen med utover dagen på 17. mai. Det må raskt avklares 

hvem fra FAU som kan stille, og også rekrutteres klassekontakter og andre foreldre dersom 

arrangementet skal kunne gjennomføres.  

6. Eventuelt 

Det er mye søppel rundt om i klasserommene. Klasserom har små og åpne søppelkasser. Kan et 

aktuelt tiltak være å få nye og større søppelkasser? FAU tar saken opp med skolen, og ser om det er 

mulig å eventuelt bidra med finansiering av dette med FAU-midler.  

 

 


